
 

      
      
directie Sport & Recreatiedomeinen

Verslag van de vergadering 

kenmerk S00/LD/yvg 

betreft 6de commissie 

De voorzitter opent de vergadering om 19:00 uur. 

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van  
21 mei 2012 

Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd.  

De heer voorzitter stelt voor punt 2 en punt 3 te wisselen.  

2. Toepassing artikel 97 van het provinciedecreet 

Interne controlesysteem – organisatie en werking: 
kennisneming van het jaarrapport 2011 van de provinciegriffier 

De heer provinciegriffier geeft toelichting bij dit punt. 

Het is reeds de vierde keer dat er een jaarrapport voorgelegd wordt 
aan de provincieraad. 
Het jaarrapport omvat drie belangrijke items: 
 De beleids‐ en beheerscyclus; 
 Het administratief handboek; 
 De rapportering met betrekking tot wettelijkheids‐ en 

regelmatigheidscontrole. 
Het rapport bewijst trouwens dat wij ter zake heel goed werken. 

Er zijn geen vragen met betrekking tot dit punt. 

3. Personeel – Projecten 

Projectenprocedure: goedkeuring van het voorstel om de 
bevoegdheid tot eenmalige verlenging van een project voor 
maximaal dezelfde duur te delegeren aan de deputatie 

Gedeputeerde Hilde Bruggeman licht dit punt toe. 
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Het is de bedoeling om door deze delegatie de procedure te verkorten 
bij het éénmalig verlengen, met maximaal dezelfde duur, voor 
projecten. 

Vragen: 

 De heer Rik Franck stelt dat de raad niet weet waarom een project 
verlengd wordt. Zij geven dus als raad een stuk bevoegdheid af. 

De heer Johan Beke sluit zich hierbij aan. 

Mevrouw gedeputeerde Bruggeman stelt dat het vaak gaat over 
projecten die verlengd worden op vraag van Vlaanderen. 

Mevrouw Inge Dellaert vult nog aan dat het alleen projecten betreft 
waaraan inhoudelijk niets wordt gewijzigd. 

Mevrouw gedeputeerde Bruggeman wil bekijken of er twee of drie 
keer per jaar een rapportering aan de raad kan gebeuren. 

 De heer Stefaan Van Gucht vraagt over hoeveel dossiers het gaat op 
jaarbasis? 

Mevrouw Inge Dellaert antwoordt dat het een zestal dossiers betreft. 

De heer Stefaan Van Gucht vindt dat alles dan beter bij het oude blijft. 

Mevrouw Inge Dellaert stelt dat ook de werklast bij de administratie 
een aandachtspunt moet zijn. 

 De heer Jo De Loor stelt, gezien de vele opmerkingen en het beperkt 
aantal dossiers, voor om alles bij het oude te laten. 

Mevrouw Inge Dellaert stelt dat ook de continuïteit een belangrijk 
punt is. Vaak is de provincie maar op het laatste moment op de hoogte 
van de vraag tot verlenging door de partner. Het is voornamelijk voor 
de werknemers die tewerkgesteld zijn met contracten gekoppeld aan 
projecten dat een vlot dossierverloop voordeel biedt. 

 De heer Freddy Van Eeckhout stelt voor de dossiers achteraf ter 
kennisgeving aan de raad voor te leggen. 

Mevrouw gedeputeerde Bruggeman antwoordt dat er zal gezocht 
worden naar een mogelijkheid om aan de raad te rapporteren. 

 Vanuit de commissie wordt gevraagd om in het provincieraadsbesluit 
het volgende toe te voegen: 

De deputatie rapporteert twee keer per jaar over de goedgekeurde 
verlengingen van projecten van de provincieraad. 
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4. Interlokale verenigingen – Burensportdiensten 

Leiestreek, Vlaamse Ardennen, Meetjesland, ZuidOost
Vlaanderen, ScheldeDurme en Waasland: goedkeuring van de 
jaarrekeningen en werkingsverslagen 2011 

Mevrouw gedeputeerde Bruggeman licht dit punt toe. 
Dit is een jaarlijks terugkomend dossier waarbij de rekeningen en 
werkingsverslagen van de ILV's aan de raad voorgelegd worden. 

De heer Jo De Loor vraagt of deze verslagen ook niet moeten 
goedgekeurd worden door de gemeenteraad? Hij vraagt tevens of dit 
reeds gebeurd is. 

Mevrouw gedeputeerde Bruggeman antwoordt hierop bevestigend. 

5. Personeelsformatie 

Goedkeuring van de formatiewijzigingen in de cluster financiën, 
sport en recreatiedomeinen, cultuur, welzijn, gezondheid, 
wonen, jeugd en ontwikkelingssamenwerking, IVA Onderwijs en 
logistiek en van de bijhorende functiebeschrijvingen. 

Mevrouw gedeputeerde Bruggeman licht dit punt toe. 
De formatiewijzigingen zijn een gevolg van de introductie van de 
BBC (beleids‐ & beheerscyclus). 

Mevrouw Inge Dellaert vult nog aan dat deze formatiewijziging 
gegroeid is vanuit een reorganisatie van de financiële taken. Verder 
stelt zij dat de BBC specialisatie en centralisatie vergt 
Het betreft 1 VTE budgetcoördinator –expert, 5 VTE medewerkers 
BBC en 1 VTE boekhouder. 

 De heer Johan Beke stelt zich vragen over het onderscheid tussen 
theorie en praktijk en stelt verder dat er een goede communicatie zal 
moeten zijn met de buitendiensten. 

Mevrouw Inge Dellaert stelt dat het systeem grondig doordacht werd 
en dat het duidelijk is wat beter centraal en wat beter decentraal 
gebeurt. 

 De heer Johan Beke stelt de vraag of er nog voldoende uitsplitsing zal 
zijn in de rekenbestanden? 

Mevrouw gedeputeerde Bruggeman stelt dat dit juist de bedoeling is 
van het BBC. 

 De heer Henk Heyerick vraagt of het niet mogelijk is dat de expertise 
die aldus ontwikkeld wordt binnen de provincie ter beschikking wordt 
gesteld van de gemeenten. 
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Mevrouw gedeputeerde Bruggeman stelt dat zij deze vraag zal 
bespreken met haar collega's. 

Verder deelt zij mee dat er nog een tweede technische 
formatiewijziging komt in september. 

6. Varia 

De heer Rik Franck stelt, naar aanleiding van de jumping in Aalst en de 
schade die daar zou aangebracht zijn aan het parkgebied, om subsidie 
(of sponsoring) door de provincie te laten afhangen van het correct 
omspringen met het leefmilieu. 

De heer Bart Blommaert merkt op dat de organisator heel veel 
geïnvesteerd heeft ter zake en dat Oost‐Vlaanderen fier mag zijn op 
een dergelijke organisatie. 

Mevrouw gedeputeerde Bruggeman merkt nog op dat het onbegonnen 
werk is dat er bij elke subsidie of sponsoring controle uitgeoefend 
wordt. 

De heer Rik Franck merkt op dat er milieuvoorwaarden zouden 
kunnen opgelegd worden bij het toekennen van subsidies. 

De heer Eddy Schollaert merkt nog op dat het niet eenvoudig is om 
een dergelijk evenement te organiseren en dat het aantal klachten 
sterk afgenomen is. 

De heer voorzitter maakt melding van de stand van zaken van het 
werkbezoek aan Londen. 

De vergadering wordt beëindigd omstreeks 19:40 uur. 

 

Luc Derudder         Luc Dekimpe 

 

 

directeur          voorzitter 

Gent, 18 juni 2012

 


